

# ASK JOHANNE

CANDIDATE À LA MAIRIE DE BEACONSFIELD

De quoi vous souciez-vous?  
What do you care ABOUT?



## QUESTION:

*Hi Johanne, Do you have a plan to continue the work in connection with the agglomeration tax formula?*

*Thanks,*

I have listened to the cries for justice from the current mayor. Obviously, I would have a more firm understanding of the complex formulas he speaks of that comprise the alleged surtax of millions of our tax dollars if I had access to the files. If Mayor Bourelle is correct after I have reviewed the file, I will pursue seeking justice for our residents. As it stands now, from a resident's perspective, the large portion of our taxes that head to the Montreal agglomeration seem to very high at more the 50% of our total revenues. I have no access yet to the itemized budgets at this time.

J'ai écouté les appels à la justice du maire actuel. Évidemment, je comprendrais mieux les formules dont il parle et qui comprennent la prétendue surtaxe de millions de dollars de nos impôts si j'avais accès aux dossiers. Si le maire Bourelle a raison après avoir examiné le dossier, je poursuivrai la recherche de justice pour nos résidents. Dans l'état actuel des choses, du point de vue d'un résident, la grande partie de nos taxes qui se dirigent vers l'agglomération de Montréal a beaucoup augmenté à plus de 50 % de nos revenus totaux. Je n'ai pas encore accès aux budgets détaillés pour le moment.



**chaque vote compte- each vote counts**